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§ 14 Anmälan inkomna och besvarade remisser 

 

VD hänvisade till ärende 14.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Styrelsen beslutar att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 

 

§ 15 VD informerar 

Patrik Andersson gav en uppdatering om det aktuella läget när det gäller tillfälliga boenden för 

personer med permanent uppehållstillstånd. Bolaget har ännu inte fått något utslag gällande de 

bygglov som har överklagats till Mark- och Miljödomstolen. De tidigare inflyttade modulerna i 

Fagersjö är nu återställda och inflyttade efter branden i oktober ifjol. 

VD informerade om de två ombyggnaderna i kv Linjalen och Valla Torg där styrelsen i några fall har 

kontaktats av hyresgäster. I Linjalen är bygglovet överklagat och bolaget inväntar fortfarande 

hyresgästgodkännanden. När det gäller Valla Torg har nu både Hyresnämnden och Hovrätten efter 

överklaganden godkänt ombyggnadens första etapp.  

VD kommenterade också reaktioner i media angående arbetet med Stockholmshyra som stadens tre 

kommunägda bostadsföretag genomför tillsammans med Hyresgästföreningen Region Stockholm. VD 

konstaterade att de flesta reaktioner och frågor varit riktade till Hyresgästföreningen, och att Svenska 

Bostäder är utsedda att föra de tre bostadsbolagens talan i media. Stockholmshem har fått mycket få 

frågor, bara några enstaka från hyresgäster via kundtjänst.     

 

§ 16 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

§ 17 Mötets avslutande 

 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

Vid protokollet: 

  

 

 Olle Torefeldt 

 

Justerat: 

 

 

 

Kadir Kasirga Björn Ljung 

 


